

《单词百科:fearlessness是什么意思?fearlessness怎么发音?fearlessness的解释和用法》

英语单词fearlessness是什么意思?fearlessness怎么读?fearlessness怎么发音?简答网为您整理了fearlessness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fearlessness怎么读

fearlessness的读音:[ˈf ɪ sn s]

fearlessness的意思

1、n.无畏，勇敢；

fearlessness的近义词

1、audacity n.大胆;鲁莽;胆大妄为;鲁莽行为;

- 2、boldness n.大胆，冒失，勇敢;魄力;
- 3、bravery n.勇敢，勇气;辉煌，华丽;刚毅;
- 4、confidence n.信赖，自信;秘密;
- 5、courage n.勇气;无畏;胆量;

fearlessness的反义词

- 1、fear n.恐惧;担心;担忧;可能性;

fearlessness的双语例句

- 1、It is our duty to cultivate the spirit of boldness and fearlessness.

我们的责任是培育大无畏的精神.

- 2、We also protect all cultivators, so that their Bodhimandas are peaceful and they attain fearlessness.

我亦保护是修行人,安立道场,得无所畏.

- 3、Put a lot of stock in dogs that exude energy, are alert and show fearlessness.

表现出力量、警觉并且毫不畏惧的狗一定做了大量的准备.

- 4、From the start, he'd liked her long, thick hair, feisty sense of humor and fearlessness.

从一开始,他就被她那浓密的秀发,泼辣、幽默、无所畏惧的性情所打动.

- 5、That throwing a chest and lifting up my horn with fearlessness, is my instinct.

我的天性是挺胸直立,骄傲而无所畏惧.

- 6、He is legendary for his fearlessness and pugnacity.

他是出了名的大胆好斗.

- 7、In one's resolve to pursue the Path lies the giving of fearlessness.

11道心之中有施无畏.

8、But pray the ability fearlessness of face them.

但祈祷能无畏的面对它们.

9、Game brief introduction: The pirate of impersonation fearlessness, the detection enchant of the treasure hide!

游戏简介: 扮演无畏的海盗, 发现迷失的宝藏!

10、Fearlessness stems from selflessness.

无私故能无畏.

11、Fearlessness is the mother of reinvention.

无惧是重新发明之母.

以上是简答网为您整理的fearlessness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/fearlessness>